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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
2023-04-17 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
 Roger Nilsson kassör 

Camilla Ewald sekr. 
 Finn Clausen 
  Per Henrik Göransson 
 Conny Karlsson  
 Ann Pettersson 
 Lars Söderman  
 Annika Grenander suppl. 
 Carina Persson suppl. 

Frånvarande: Sarah Nilsson  suppl. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna, speciellt våra nya suppleanter, och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll är utskickat till alla i styrelsen.  
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande:  
 Vi har fått förfrågan från Ica, paprika loppet 27/5. De undrade om vi ville komma och 

visa upp oss i samband med detta. Detta tackade vi nej till. 
 Ystad kommun anordnar Fritidens dag 27/8 i Arenan. Vi beslutade att närvara. 
 Det har kommit in en ansökan till kommunen om bygglov för att få tillstånd att ha 

camping på gamla 300m banan. Fredrik och Roger har haft möte med 
pistolskytteklubben, Purus och boende runt omkring. Vi har skickat in en skrivelse till 
kommunen där vi meddelar vårt motstånd, se bilaga. 

 Alla nya ledare och ledamöter behöver visa upp ett utdrag från belastningsregistret.  
 Försvaret kommer att hyra stugan from 24/4 – 7/5 för Tross verksamhet. 
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 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Ansökan för anläggningsstöd är inskickad. 
 Skurups Sparbank är ny huvudsponsor, fler sponsorer har tillkommit vi behöver även 

kontakta de gamla. 
 Vi behöver inventera våra reklamskyltar och ta ner de som inte längre sponsrar vår 

verksamhet och sätta upp för nya sponsorer 
 Vi ska anordna loppis 14/5 10.00–13.00 
 Vi har tappat 60 av våra medlemmar från 2022 men vi har fått 40 nya under 2023, vi ska 

göra ett utskick till de som lämnat oss 
 

 Luftgevär: 
 Det är bra beläggning på våra träningar. 
 Tävlings ammunition är slut. Vi ska göra en ny inskjutning inför höststarten så att sedan 

kan köpa in ny tävlingsammunition. 
 Sista inomhusträningen är 4/5 
 Vi har köpt in ca 60 000 skott för träning. 
 Vi har fått en 42” TV av Björn att hänga i luftgevärslokalen. 
 Vi behöver ett nytt handtag till ytterdörren i luftgevärshallen. 
 Vi vill fräscha upp luftgevärshallen, men vi måste prata med pistolskytteklubben innan 

vi börjar. Nytt golv, hyllor, bord? Tänk på idéer tills nästa möte. 
 Det har kommit information om att det kan komma skyttar från andra föreningar för 

träning. Om de bara skjuter vid ett träningstillfälle så kostar det inget, blir det fler måste 
de lösa medlemsavgift. 
 

 Korthåll: 
 9/5 städning + utflytt, samling 18.00 i luftgevärshallen. 
 Vi behöver tvätta och olja in rotundan. 
 Vår första träning, 11/5, kommer vi att bjuda in våra medlemmar till att prova på 

korthåll tillsammans med hela familjen.  Grillen startas, vi bjuder på förtäring. Vi köper 
in något familjespel som kan användas av de som inte skjuter. 

 Vi ska köpa in 10 uppsättningar av kuddar och hörselkåpor 
 Skurups Sparbank Open 18/6. 
 Träning tisdagar är självgående träning, torsdagar är bemannade med ledare. 
 Diskussion ang hur vi ska få fler skyttar och ledare till korthåll. 
 Vi ska fortsätta med bokningar under torsdagarna. 
 Vi ska beställa korthållsskotten 

 
 Säkerhet: 
 Dokumentation på väggen i 25m hallen stämmer inte. Patrik ska kontrollera. 
 Roger informerade lite ang våra försäkringar.  

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 Skurups Sparbank Open. 18/6 
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 Klubbmästerskap, Luftgevär, stående och sittande m stöd 
 Korthåll,  liggande med stöd 
  liggande utan stöd 
  sittande med stöd 

 Lilla vandringspokalen 
 
Korthållsmästerskapen och Lilla vandringspokalen sker på en tisdag vid tre olika 
tillfällen. Lilla vandringspokalen och liggande utan stöd sker vid samma tillfälle. 
 
Luftgevärsmästerskapen sker på en lördag eller en söndag. 

 
 Märkeskompetens: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 Inget att rapportera. 

 
 Nyckelförteckning: 
 Vaktmästaren på skolan, Patrik, har lämnat tillbaka nyckeln till ytterdörren på 

Parkskolan som Falks vaktbolag haft. 
 

 Licenser: 
 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 Per-Henrik ska få tillträde till stugan, Fredrik ordnar kort. 

 Per-Henrik informerade om att klädsidan nästan är klar. Innan den blir aktiv så ska 
det skickas ut en länk till styrelsen så att vi kan kontrollera att ingenting är missat. 

 
§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är onsdag 2023-06-07 kl 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 


